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Abstract (en)
The pull-out guide (1) has a guide rail (2) installed at a cabinet body. A sliding rail is displaceably supported directly or by a center rail at the guide
rail. An activator (4) is arranged at the sliding rail, and is coupled with a tappet of a locking mechanism (5) for holding the sliding rail in a closing
position. A position of the activator is adjustably formed relative to the sliding rail in a direction of motion of the sliding rail by an operating element. A
rotatable eccentric tappet is provided for adjusting the activator. An independent claim is also included for a perspective view of a pull-out guide.

Abstract (de)
Auszugsführung (1), insbesondere für Schubkästen, mit einer an einem Möbelkorpus festlegbaren Führungsschiene (2), an der eine Laufschiene (3,
3') direkt oder über mindestens eine Mittelschiene verfahrbar gelagert ist, und an der Laufschiene (3, 3') ein Aktivator (4, 4', 4", 4"') angeordnet ist,
der mit einem Mitnehmer (8) eines Rastmechanismus (5) zum Halten der Laufschiene (3) in einer Schließposition koppelbar ist, wobei die Position
des Aktivators (4, 4', 4", 4'") relativ zu der Laufschiene (3, 3') in Bewegungsrichtung der Laufschiene (3, 3') durch ein Betätigungselement (12, 22,
25) verstellbar ausgebildet ist.
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